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Sent. Tue 1/25/2022 6:58:42 PM

Subject: RE: communicatie sluiting meldpunt onderzoek inkoop PBM

Received: Tue 1/25/2022 6:58:42 PM

Prima. zo doen

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberrycom)

van: [IEEETIEEEE vs) EXEC  vinvws ol
Datum: dinsdag 25 jan. 2022 18:03

@minvws.nl>

[@minvws.nl>, ) IEEE @minvws n> SEARLE ERE)

Onderwerp: communicatie sluiting meldpunt onderzoek inkoop PBM

vaio [ERED
De tekst is nog iets aangepast omdat in de tekst iets te veel te nadruk lag op medewerkers VWS.

Dus hierbij alsnog de tekst:

826631

Op dit moment voert onderzoeksbureau Deloitte onderzoek uit naar de inkoop van persoonlijke beschermingsmiddelen (PBM). Om

direct betrokkenen de mogelijkheid te geven om mogelijke onregelmatigheden bij de inkoop van PBM te kunnen melden, heeft het

onderzoeksbureau in 2021 -

op verzoek van toenmalig minister Tamara van Ark - een meldpunt opgezet.

Na een halfjaar sluit per 1 februari 2022 het MeldpuntinkopenPBM.nl. Meldingen die hier zijn binnengekomen, worden

meegenomen in het onderzoek. Het meldpunt van het onderzoeksbureau is nog een aantal dagen te bereiken via —*

www.meldpuntinkopenPBM.nl.

Ga jij akkoord met de tekst? De post wordt dan donderdag geplaatst. Dit ivm de persconferentie.

Alvast bedankt,

Met vriendelijke groet,

51.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

¥ 51:26

E: EREECH WIN (@ minvws.nl

Tan

HE@@in@



826631

Van: SEEEEE@ minvws.ni>
Verzonden: dinsdag 25 januari 2022 10:32

ws) SEI mins. IEEE
@minvws.nl>; . < minvws.nl> 512e >12e|

minvws.nl>

Onderwerp: RE: communicatie sluiting meldpunt onderzoek inkoop PBM

pan [ERE oor de opzet. Dit is mijn copy suggestie zodat het beter past in de lijn met al onze LI berichten:

5.1.2i Concept

Mvg

VerCEES.5) EKER v5.01
Verzonden: dinsdag 25 januari 2022 10:12

Aan: A. @ minvws.nl>

CC: 1. A. @minvws.nl>; CR PPICA PL) < G minvws.nl>; [EE

EEE
@ minvws.nl>; JEM e minvws.nl>

Onderwerp: RE: communicatie sluiting meldpunt onderzoek inkoop PBM

Hallo [ERERN
Wij willen een social post op LinkedIn plaatsen waar wij de sluiting van het Meldpunt in aankondigen. Ga jij akkoord met

onderstaande tekst?

5.1.2i Concept

Alvast bedankt,

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

......



826631

Do@@inE

van SEAGER) EEE ©minvws.ni>
Verzonden: dinsdag 25 januari 2022 10:02

) minvws.nl>

@minvws.nl>; ]

Onderwerp: RE: communicatie sluiting meldpunt onderzoek inkoop PBM

[EY
Gezien het feit dat het onderzoek nog loopt lijkt mij het aantal meldingen of iets van de aard erover niet handig. Het idee is

namelijk dat VWS geen inzage heeft in de meldingen, dat hebben we cok bewust niet.

We weten wel dat het onderzoeksbureau ze typeert als zeer waardevol.

Het meldpunt was vanaf 9 augustus open. Dus je kan zeggen dat het ongeveer een half jaar is open geweest.

Kan je hiermee het bericht voltooien en lukt het om het vandaag online te zetten? Dan informeer ik Deloitte hierover.

Alvast bedankt voor je reactie!

Groet,

5.1.2i Concept

van:ICESv5)EEEo invvs.nl>
Verzonden: maandag 24 januari 2022 15:03

5.1.2e SAE) <SERIEN@ minvws.nl>; . Dminvws.nl>

@minvws.nl>; CAPER PIN) ®minvws.nl>:EEE

Onderwerp: RE: communicatie sluiting meldpunt onderzoek inkoop PBM

a:|
Mijn neiging in deze is om de sluiting van dit meldpunt niet af te laten hangen van de communicatie. Als is afgesproken dat eind deze

maand het meldpunt dicht gaat, dan kan dat. Ik heb inmiddels mijn collega gevraagd of het mogelijk is om via LinkedIn

morgen of overmorgen een bericht te plaatsen en dat kan.

Destijds zijn deze berichten geplaatst:

MeldpuntinkopenPBM.nl
Minister Tamara van Ark (VWS) heeft eerder in een brief aan Tweede Kamer aangegeven dat zij het belangrijk vindt dat zowel direct

betrokken partijen als medewerkers van VWS signalen van mogelijke onregelmatigheden bij de inkoop van PBM kunnen melden

zodat deze ook bij het onderzoek betrokken kunnen worden. Deloitte heeft hiervoor een meldpunt ingericht. Het meldpunt is te

bereiken via: www.meldpuntinkopenPBM.nl. Hierbij kun je bijvoorbeeld denken aan signalen over of vermoedens van mogelijke

afwijkingen bij de totstandkoming van PBM-orders door het LCH. Men kan zowel een melding maken voorzien van contactgegevens

als anoniem. Uiteraard gaat Deloitte vertrouwelijk met de meldingen om.



826631

en

hitps://www.linkedin.com/posts/ministerie-van-vws_vandaag-heeft-staatssecretaris-paul-blokhuis-activity-6854399885458989056-
KRGQ

Ik heb een tekstvoorstel voor de nieuwe post gemaakt. Kunnen jullie hier naar kijken en evt. aanvullen of wijzigen?

5.1.2 Concept

Kunnen jullie naar dit tekstvoorstel kijken en aanvullen/wijzigen? Moet dit dan nog langs of EER oo goedkeuring. lk neem

aan van wel.

Alvast bedankt.

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

HE @@)in

van IIEEEEREY)EE eminvws.nl>
Verzonden: maandag 24 januari 2022 13:56

aan: ESET < minvws.n'>;[ECE vs)EEE© minvws.ni>
CC: 512 |] minvws.nl>

Onderwerp: communicatie sluiting meldpunt onderzoek inkoop PBM

Urgentie: Hoog

Ik heb jullie ook geprobeerd telefonisch te bereiken, het volgende is er aan de hand:

Ondanks het feit dat aan de Kamer vorig jaar is gecommuniceerd dat het meldpunt tot eind december zou openblijven. Echter, in

de AdviesCommissie is besproken dat deze open kon blijven tot eind januari. Er is volgens Deloitte ook nog een relevante

melding binnengekomen.
Het onderzoeksbureau bepleit dat het noodzakelijk is de sluiting van het meldpunt breed aan te kondigen. Dat heeft BREEN ook

onderkent en gezegd dat VWS hier weer (bijv via LinkedIn) bericht over uit kon sturen. Er is nu namelijk geen andere

Kamerbrief aanstaande waarin we dit kunnen meenemen.

De vraag die nu voorligt: Lukt het ons nog om begin deze week een bericht uit te sturen dat het meldpunt eind januari zal

sluiten, of moeten we ervoor kiezen om het meldpunt dan tot eind februari open te houden en de communicatie naar het sluiten

verder in te richten met elkaar?



826631

Graag jullie eerste reactie. Weet

2
ly liefst aanstuurt op de sluiting eind deze maand, omdat dit de lijn was die de

AdviesCommissie in principe heeft v eld.

Hartelijke groet,

Programmadirectie Nafase COVID-19

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

a 2


